
DÃ•RCOVSTVÃ• VAJÃ•ÄŒEK
NedÄ›le, 27 kvÄ›ten 2007

Kudlanku Ä•tu pravidelnÄ›, a nÄ›kdy minulý rok jsme tu Å™e&scaron;ili problém v osobním Å¾ivotÄ›, ale za poslední dobu (za ten rok)
se v&scaron;e vyÅ™e&scaron;ilo samo a ve vztahu pokraÄ•ujem nadále.. Ov&scaron;em problémy jsou a vÅ¾dycky budou..
Dnes bych mÄ›l otázku pro vás v&scaron;echny - respektive chtÄ›l bych znát vá&scaron; názor na následující vÄ›c: téma
dárcovství vajíÄ•ek, v&scaron;e kolem toho a pÅ™ípadnÄ› rizika s tím spojená. 
      Sly&scaron;el jsem o tom v poslední dobÄ› hodnÄ›krát, Å¾e je to úplnÄ› bez problémÅ¯, Å¾e pÅ™ípadný zákrok nemÅ¯Å¾e mít na nic
vliv, Å¾e to dárkynÄ› ani tak nedÄ›lají pro ty peníze, které za to dostanou (i kdyÅ¾ myslím,  Å¾e je hodnÄ› motivaÄ•ní prostÅ™edek); ale
pÅ™edev&scaron;ím jsou  rády za kompletní perfektní vy&scaron;etÅ™ení, které tímpádem mají zadarmo (doktor by jim takové
normálnÄ› nepÅ™edepsal) a pak je tu v neposlední Å™adÄ› i pocit, Å¾e pro nÄ›koho udÄ›laly nÄ›co dobrého.       I kdyÅ¾ osobnÄ› si myslím,
Å¾e v poslední dobÄ›  se z toho stal business. DÄ›kuji za jakoukoli Va&scaron;í reakci. Va&scaron;ek
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